
 

 
 

Interpellation om uppsägning av avtal om infartsparkering 
Nacka station 
Nacka kommun har anlagt och i många år tillhandahållit infartsparkeringen söder om Värmdövägen 
vid Nacka station. Avtalet är nu uppsagt och infartsparkeringen ska elimineras för att i stället 
användas som arbetsyta för byggprojekt. Infartsparkeringen har gett tillgång till 90 platser för 
bilpendlare under åren som varit sedan 1993, och har varit i frekvent användning, för att inte säga 
fullbelagd, alla pendlingsdagar. 

Sverigedemokraterna vill nu med anledning av det inträffade framställa följande frågor till Natur- och 
trafiknämndens ordförande Hans Peters: 

• Vad gör Nacka kommun för att inte bilpendlare ska drabbas orimligt hårt av det uppsagda 
avtalet och den snart försvunna infartsparkeringen? 
 

• Vad erbjuder Nacka kommun för parkering till bilpendlare som använt infartsparkeringen vid 
Nacka station, och specifikt hur många platser kan erbjudas? 

 

 

 

 

Esa Örmä 
Sverigedemokraterna 

INTERPELLATION 

Kommunfullmäktige 
2020-03-02 

 


	Interpellation om uppsägning av avtal om infartsparkering Nacka station

